

**Declaration of Conformity**  
*Konformitätserklärung*



**EC Declaration of Conformity according to the Council Directive**

*EG-Konformitätserklärung Im Sinne der Richtlinie*

**93/42/EWG on Medical Devices**

*93/42/EWG des Rates über Medizinprodukte*

**We / Wir**

**M.C.Medizintechnik-Export GmbH &Co.KG**

Eltastr.2

78573 Wurmlingen

Deutschland/Germany



**declare on our own responsibility that the below stated product(s)**  
*erklären in eigener Verantwortung, dass das unsere Produkte*

***Surgical Instruments***  
*Chirurgische Instrumente*

**was/were designed and manufactured in accordance with the guideline 93/42/EWG, and meet(s) the basic requirements .**

*In Übereinstimmung mit der Richtlinie 93/42/EWG konstruiert und gefertigt ist und die grundlegenden Anforderungen erfüllt.*

**The Declaration of Conformity is made in accordance with Annex VII of the Directive 93/42/EWG. Applicable harmonized standards have been applied.**

*Die Konformitätsbewertung erfolgte in Übereinstimmung mit dem Anhang VII der Richtlinie 93/42/EWG. Anwendbare harmonisierte Normen wurden angewendet.*

**This declaration is only valid for the product(s) listed above of M.C.Medizintechnik-Export GmbH &Co.KG.**

*Diese Erklärung ist nur gültig für die Produkte der im Anhang I enthaltenden Artikelnummern der M.C.Medizintechnik-Export GmbH &Co..*

Tuttlingen, 01.04.2021

**Ort/ Datum**  
Place/Date

M.C. Medizintechnik-Export  
GmbH & Co.KG  
Eltastr.2  
78573 Wurmlingen  
www.mcm-export.de  
info@mcm-export.de  
07461-1717971

**Verantwortliche Person**  
Person responsible for regulatory compliance